
Zápisnica 

napísaná na zasadnutí MsZ 29. 11. 2018 

Prítomní: Prítomní:  

MVDr. Július B A L O G, MUDr. Radovan B A N Í K, Mgr. Pavel J Á N O Š Í K, Daniel  

K A M A S, Ján K U L I C H, Zdeněk P I T L I A K, Zdenko R A Č K O, Peter SITOR, 

Bc. Ján S K Ý P A L A, Mgr. Lenka SOJKOVÁ, Bc. Martina TÓČIKOVÁ  

 

Neprítomní: 

 Matej ALBERT, Mgr. Martina BRISUDOVÁ 

 

Primátor:                            Pavel GAVALEC 

Prednosta:                          Ing. Pavel OLŠIAK 

Hlavný kontrolór:               Ing. Tomáš ŠKRABÁK 

Zapisovateľka:                    Marta KUPČEKOVÁ 

I. 

    Otvorenie zahájil a viedol primátor mesta Pavel Gavalec, ktorý konštatoval, že na zasadnutí je 

9 poslancov a preto je uznášaniaschopné. 

p. Albert je ospravedlnený 

/prišla Mgr. Sojková/ 

Overovatelia: 1. Peter SITOR 

                       2. Bc. Ján SKÝPALA 

Kto je za to, aby overovateľmi zápisnice boli p. Sitor a Bc. Skýpala? 

10 za          - proti                                             - sa zdržal hlasovania 

                                                  Albert, Mgr. Brisudová, Kulich neprítomní 

primátor 

-má niekto niečo na doplnenie programu? 

Bc. Skýpala 

-14. 11. bola na MsÚ doručená žiadosť poslancov o zvolanie neplánovaného zasadnutia MsZ, kde 

bolo uvedené, že žiadajú zvolať na 22. 11. s jediným bodom programu a to Komunitný plán  
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mesta Poltár. Žiadosti nebolo vyhovené, primátor zvolal posledný možný deň, ktorý mu prikazuje 

zákon. V programe sú rozpočtové opatrenia, kde napr. RO, ktoré sa týka navýšenia finančných 

prostriedkov pre MsPS. Požiadavka bola doručená 19. 11, prišla potom, ako oni požiadali o 

zasadnutie a prišla v dostatočnom predstihu, aby členov ekonomickej komisie kontaktovali 

zamestnanci MsÚ, že prišla žiadosť o navýšenie finančných prostriedkov, ktorá sa musí riešiť RO. 

Osobne kontaktoval p. Štrbovú s úmyslom urobiť ekonomickú komisiu, keďže vieme, že sa 

pripravoval rozpočet, /prišiel p. Kulich/ ktorý v tom čase nebol ešte pripravený a poslaný a 

požiadavka MsPS, avšak v inej výške, ako je predložená dnes, v nižšej. 

P. primátor mohol zvolať na ten dátum na základe požiadavky 7 poslancov. Nestalo sa tak. Máme 

zvolených nových poslancov a primátorku, do 10 dní musí byť zvolané nové MsZ. Keďže p. 

primátor nevyšiel v ústrety, on za tento program hlasovať nebude. Na poslednom MsZ bola horúca 

diskusia ohľadom komunitného plánu. P. Lakotová uviedla, že ak sa tento komunitný plán 

neschváli vtedy, že ľudia budú musieť doplácať 300 €. Toto isté uviedol aj primátor. 

Túto skutočnosť si overil na BBSK, v akom stave sú komunitné plány v rámci BBSK. Poltár nie je 

jediný a nie je ani jeden z mála obcí, ktoré komunitný plán nemajú schválený.. Aj v iných obciach 

majú problém s komunitným plánom. Zistil, že neschválenie komunitného plánu v Poltári, nemá 

vplyv na financovanie ZSS v r. 2019, konkrétne príspevok z Ministerstva práce a sociálnych vecí a 

rodiny a to znamená, že riadny chod je plne zabezpečený. Oni z Ministerstva dostanú tie isté 

peniaze o aké požiadali, lebo požiadali do júna a na tieto financie komunitný plán nemá v 

súčasnosti vplyv. Kounitný plán sa jedná o účelovo viazaných dotácií, ktoré BBSK poskytne na 

základe žiadosti konkrétnych ZSS a tie sa mali predkladať do 30. 11. V prípade, že obec nemá 

schválený komunitný plán k 30. 11. 2018, nič nebráni ZSS podať na BBSK žiadosť s tým 

rozdielom, že k tejto žiadosti pridá čestné prehlásenie, že v súčasnosti komunitný plán mesto nemá, 

ale do času kedy sa bude prerozdeľovaní rozhodovať, ho prijaté bude mať. Nič sa nedeje, keď 

nebude schválený dnes, alebo do konca roka. Posledný termín, dokedy musí byť schválený a kedy 

bude BBSK rozhodovať, je prvá polovica februára 2019. 

To, čo bolo uvedené na predchádzajúcich MsZ, poviem to slušne, bolo zavádzanie, aj keď ja 

osobne si myslím, že to boli vykonštruované klamstvá. Žiadny vplyv, či mesto má v súčasnosti 

schválený komunitný plán, alebo do konca roka či bude mať schválený komunitný plán, nemá 

vplyv na chod ZSS v r. 2019. Komunitný plán sa týka čiste dotácií, ktoré poskytuje BBSK z 

vlastných príjmov. 

Toto je ďalší fakt, že tieto 4 roky boli ťažké. Na základe uvedených faktov, on za program hlasovať 

nebude. 
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primátor 

-dal hlasovaťza predložený program 

 

5 za                       - proti                                      6 sa zdržali hlasovania 

MUDr. Baník                                                          Bc. Skýpala 

MVDr. Balog                                                          Pitliak 

Kulich                                                                 Mgr. Jánošík 

Sitor                                                                   Bc. Tóčiková 

Račko                                                                  Mgr. Sojková 

                                                                        Kamas                                           

 

   Keďže program nebol schválený, primátor mesta rokovanie MsZ ukončil. 

 

 

Pavel GAVALEC                                    Ing. Pavel OLŠIAK 

   primátor                                          prednosta MsÚ                                         

                                                                

 

Peter SITOR                                         Bc. Ján SKÝPALA 

I. overovateľ                                           II.overovateľ                                                                  

 

Zapísala: Marta KUPČEKOVÁ, vedúca správneho oddelenia 
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